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Avem prea multă energie electrică şi nu avem unde s-o vindem

România se confruntă cu un excedent de energie electrică, ceea ce
ar trebui să-i determine pe producători să se îndrepte spre
retehnologizarea instalaŃiilor existente, nu spre noi capacităŃi de
producŃie, a declarat Remus Borza, preşedintele Consiliului de
Supraveghere al Hidroelectrica, marŃi, la o conferinŃă pe tema
liberalizării pieŃei energiei.
Potrivit acestuia, consumul de energie a scăzut semnificativ în ultimii
doi ani, de la 58 la 52 TWh. Chiar şi în aceste condiŃii, există un
excedent de producŃie, de 12-15 TWh; şi totuşi, se continuă
investiŃiile în energii regenerabile. Borza a atras atenŃia că preŃul
energiei produse în România este necompetitiv; Turcia ar fi cea mai
bună piaŃă, pentru că acolo energia se vinde cu 60 de euro/MWh, dar
nu avem capacitatea tehnică de a exporta.


